
ПК Икономическа политика, туризъм, 

общинска собственост и контрол по 

сделките с общинско имущество 

/ИПТОСКСОИ/ 

ПРОТОКОЛ № 17 

 

Днес, 24.02.2025, от 10:30 часа в град Шумен, в зала 203 на община Шумен се 

проведе заседание на Постоянна комисия по "ПК Икономическа политика, туризъм, 

общинска собственост и контрол по сделките с общинско имущество /ИПТОСКСОИ/". 

Проверката на кворума в 10:34 часа показа присъствие на 7 съветника. 

Председател: Сунай Исуф - Присъствал 

Заместник-председател: Златин Кайряков - Присъствал 

Присъствал 

• Георги Георгиев 

• Данаил Данчев 

• Димитър Александров 

• Ивайло Илиев 

• Петър Петров 

Присъствали още 

Ася Аспарухова - председател на ОбС 

директори на общински предприятия 

общинска администрация 

граждани 

 

Г-н Сунай Садък представи точките от дневния ред и текущите материали по него и 

попита членовете за други предложения? Няма такива. 

 

0. По с вх.№ ОС_000 / 17.02.2025 от , относно: Обсъждане и приемане на дневен ред на 

заседание на ПК Икономическа политика, туризъм, общинска собственост и контрол по 

сделките с общинско имущество /ИПТОСКСОИ/, проведено на 24.02.2025 

 

 

 

Поименно гласуване: 



1. Георги Георгиев: За 

2. Данаил Данчев: За 

3. Димитър Александров: За 

4. Златин Кайряков: За 

5. Ивайло Илиев: За 

6. Петър Петров: За 

7. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 7 

Против: 0 

Въздържал се: 0 

Становище на комисията: ПК приема дневния ред. 

 

Дневен ред 

Точк
а № 

Докумен
т № 

Дат
а 

Описание 
Бележк

а 
Файл 

Приключе
н въпрос 

0  ОС_000  

17-02-

2025 

18:19  

Обсъждане и 

приемане на 

дневен ред на 

заседание на 

ПК 

Икономическа 

политика, 

туризъм, 

общинска 

собственост и 

контрол по 

сделките с 

общинско 

имущество 

/ИПТОСКСОИ/, 

проведено на 

24.02.2025  

     Не   

1  61-02-007  

15-01-

2025 

16:30  

т.1 Закупуване 

на нивомер  
  t. 18_1.docx   Да   

2  61-02-059  

14-02-

2025 

16:37  

т.7  Изменение 

и 

допълнение  на 

правилника за 

устройството и 

дейността на 

Общинско 

предприятие 

„Чистота“  

  
Докладна 

записка.pdf  
 Да   

3  61-02-060  

14-02-

2025 

16:37  

т.8 Изменение 

и 

допълнение  на 

правилника за 

устройството и 

дейността на 

Общинско 

предприятие 

  
Докладна 

заплата.pdf  
 Да   



Точк
а № 

Докумен
т № 

Дат
а 

Описание 
Бележк

а 
Файл 

Приключе
н въпрос 

„Общински 

медиен център“ 

  

4  61-02-057  

14-02-

2025 

16:38  

т.9 Изменение 

и 

допълнение  на 

правилника за 

устройството и 

дейността на 

Общинско 

предприятие 

„Туризъм, 

публични 

прояви и 

атракции“ 

  

  
Докладна 

записка_1.pdf  
 Не   

5  61-02-055  

14-02-

2025 

16:41  

т.10 Изменение 

и 

допълнение  на 

правилника за 

устройството и 

дейността на 

Общинско 

предприятие 

„Паркове и 

обредна 

дейност“ 

  

  
Докладна 

заповед.pdf  
 Не   

6  61-02-061  

14-02-

2025 

16:44  

т.11 Изменение 

и 

допълнение  на 

правилника за 

устройството и 

дейността на 

Общинско 

предприятие 

„Стопанска и 

охранителна 

дейност“ 

  

  
Докладна 

записка_2.pdf  
 Не   

7  61-02-056  

14-02-

2025 

16:42  

т.12 Изменение 

и 

допълнение  на 

правилника за 

устройството и 

дейността на 

Общинско 

предприятие 

„Строителство 

и 

благоустройств

о“ 

  

  
Докладна 

записка_3.pdf  
 Не   



Точк
а № 

Докумен
т № 

Дат
а 

Описание 
Бележк

а 
Файл 

Приключе
н въпрос 

8  61-02-062  

14-02-

2025 

16:44  

т.13 Изменение 

и 

допълнение  на 

правилника за 

устройството и 

дейността на 

Общинско 

предприятие 

„Общински 

жилища и 

имоти“ 

  

  
Докладна 

записка_4.pdf  
 Не   

9  61-02-066  

14-02-

2025 

17:00  

 т.14 Приемане 

на отчет за 

изпълнение на 

програмата за 

развитие на 

туризма в 

община Шумен 

за 2024 г. и 

годишна 

програма за 

развитие на 

туризма  в 

Община Шумен 

за 2025 г. 

  

  
Dokladna Ob S 

Feb 2025.doc  
 Не   

10  61-02-063  

14-02-

2025 

16:54  

т.15 Свикване 

на ОС на 

Асоциацията по 

ВиК  - Шумен 

за закупуване 

на нивомер. 

  

  
докладна 

записка_5.pdf  
 Не   

11  61-02-053  

14-02-

2025 

16:55  

т.16 

Предоставяне 

на активи – 

публична 

общинска 

собственост 

(ПОС), 

съгласно чл.19 

от Закона за 

водите  

  
ДОКЛАДНА до ОС 

за ПОС 2024.doc  
 Не   

12  61-02-052  

14-02-

2025 

16:56  

т.17 Продажба 

на 3 броя 

общински 

жилища на 

основание чл. 

47, ал. 1, т. 3 

от ЗОС на 

наематели - 

настанени в тях 

по 

административе

н ред  

  
АПАРТАМЕНТИ.do

c  
 Не   



Точк
а № 

Докумен
т № 

Дат
а 

Описание 
Бележк

а 
Файл 

Приключе
н въпрос 

13  61-02-067  

14-02-

2025 

16:57  

 т.18 Продажба 

чрез търг на 

ПОЗЕМЛЕН 

ИМОТ с 

идентификатор 

83510.561.4 по 

кадастралната 

карта на гр. 

Шумен, на 

основание чл. 

35, ал. 1 от 

ЗОС. 

  

  IMG_0006.pdf   Не   

14  61-02-049  

11-02-

2025 

16:57  

т.19 

Предоставяне 

на 

безвъзмездно 

право на 

ползване на 

първия етаж от 

сграда – 

публична 

общинска 

собственост на 

Народно 

читалище 

„Победа 2024“ 

– с. 

Белокопитово  

  

Докладна 

Белокопитово.doc

x  

 Не   

15  61-02-54  

14-02-

2025 

16:58  

т. 20 

Провеждане на 

процедура за 

отдаване под 

наем на част от 

имот – 

публична 

общинска 

собственост на 

основание 

чл.14, ал.7 от 

ЗОС  

  докладна_3.pdf   Не   

16  61-02-064  

14-02-

2025 

16:53  

т.23 Промяна 

на общинска 

транспортна 

схема за 

обслужване на 

населението с 

автобусен 

транспорт 

/автобус №7/ 

  

  автобус7.docx   Не   

17  61-02-051  

13-02-

2025 

17:01  

 т.25 Отчет за 

изпълнението 

на решенията 

на Общински 

съвет за 

  

ДОКЛАДНА 

ЗАПИСКА ЗА на 

2024 година..doc  

 Не   



Точк
а № 

Докумен
т № 

Дат
а 

Описание 
Бележк

а 
Файл 

Приключе
н въпрос 

календарната 

2024 година. 

  

18  61-02-044  

04-02-

2025 

15:16  

ТЕКУЩ 

МАТЕРИАЛ - 

Ползване на 

помещения от 

сградния фонд 

на община 

Шумен  

  Симфониета.pdf   Не   

19  61-02-043  

04-02-

2025 

15:43  

ТЕКУЩ 

МАТЕРИАЛ - 

Предоставяне 

на право на 

безвъзмездно 

ползване на 

недвижим имот 

ПОС с 

идентификатор 

03633.501.40 

по КК на с. 

Белокопитово, 

община Шумен, 

с площ 947 

кв.м, заедно с 

построената в 

него читалищна 

сграда, на два 

етажа, със 

застроена площ 

от  379 кв.м  

  

НЧ Надежда 1927 

- 

Белокопитово.pdf  

 Не   

20  93-00-3291  

17-02-

2025 

09:35  

ТЕКУЩ 

МАТЕРИАЛ - 

Обезпечаване 

на средства за 

излъчване на 

живо 

заседанията на 

ПК.  

  ТВ Шумен.pdf   Не   

21  26-00-563  

18-02-

2025 

16:24  

ТЕКУЩ 

МАТЕРИАЛ  - 

СВИКВАНЕ НА 

ОС на 

съдружниците 

на "ВиК"  

  
Покана ОС на 

ВиК.pdf  
 Не   

22  ОС_6  

20-02-

2025 

08:50  

ТОЧКА РАЗНИ       Не   

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

Докладна записка с вх.№ 61-02-007 / 15.01.2025 от Група общински съветници, 

относно: т.1 Закупуване на нивомер 

 

Г-н Сунай Садък представи точката, която е от предходното заседание на комисия 

и предложи да бъде гласувана. 

Г-н Петър Петров: Няма допълнителни обстоятелства. 



Г-н Сунай Садък: На бюджетна си оттеглиха докладната, тъй като имат друга 

такава. 

Г-н Георги Георгиев: Предлагам да я препотвърдим от предходното заседание. 

Г-н Петър Петров: И аз това предлагам. 

 

Становище на комисията: Комисията потвърждава решението от предното 

заседание, а именно с 0 гласа „за”, 1 „против” и 6 „въздържали се” – ПК не приема 

решението по докладната записка. 

  

ПО ТОЧКА ВТОРА 

Докладна записка с вх.№ 61-02-059 / 14.02.2025 от проф. Хр. Христов - кмет, относно: 

т.7  Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Чистота“ 

 Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на директора на ОП 

„Чистота“ да акцентира по нея. Попита членовете на комисията за въпроси по нея. 

Г-н Данаил Данчев: Във връзка с ОП „Чистота“ и не по докладната, но да не 

вземам отношение на сесия, колеги в първите заседания когато сформирахме ОбС кмета 

пое ангажимент и помолихме да няма в пиковите часове смет почистване и смет 

извозване от местата където има деца, училища и детски градини. И трябва да ви кажа 

44 минути задръстване в сряда в 7.54 ч. един камион на ОП „Чистота“ пред стария вход 

на болницата направи задръстване от 44 минути. Това е в най-голения сняг в сряда, а 

бяхме поели ангажимент не към нас общинските съветници, а към гражданите. Има един 

период от 7,30 до 8,30 покрай училищата особено там където общината не въвежда 

еднопосочното движение  надявам се общината да го въведе с новия Генерален план да 

няма въобще почистване. Да спрат да отидат да се стоплят някъде, но не може 44 минути 

изнервиха всички. 

 Г-н Радослав Кърджиев: Поемам ангажимент още от утре да се промени графика. 

 Г-н Данаил Данчев: Ама той трябваше да е променен още преди една година. 

 Г-н Сунай Садък: Други въпроси г-н Петров. 

 Г-н Петър Петров: Аз първо към общинска администрация един апел когато ни 

дават да гласуваме правилници да има в правилника с черно стар и нов текст да знаем 

точно къде са промените. Защото така от съществото от докладната записка аз разбрах, 

че има промяна в зам.-кмета, но реално други промени в правилника как да ги търсим, 

да четем новия и стария и това е супер времеемко и много трудно да стане да не се 

изтърве нещо. Ако има въобще такива промени или няма? По същество моето мнението 

е, че зам.-кмет по екология няма общо с дейността на предприятието, защото това 

предприятие „Чистота“ неговата дейност е строително-транспортна и няма нищо общо с 

екология. Екология по-скоро намирам в другото предприятие „Паркове“. За мен тези са 

размени общо взето двете предприятия и подопечните им зам.-кметове. Затова мисля да 

не подкрепя докладната. 

Г-н Сунай Садък: Благодаря. Г-жа Аспарухова. 

 Г-жа Ася Аспарухова: Аз искам да попитам общинска администрация с 

изказването на г-н Петров до колкото виждам докладната отменя предходния правилник 

вие предлагате изцяло нов проект без изменение и допълнение. Дали изменя и допълва 

или изцяло допълва и приемаме нов изцяло. Това ми беше въпроса. 

Г-жа Даниела Русева: Изцяло ресора на Николай Колев ги писаха всичките. 



Г-н Сунай Садък: На сесия ще си го зададете г-жо Аспарухова. Колеги други 

въпроси? Няма. 

  

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: За 

2. Данаил Данчев: За 

3. Димитър Александров: За 

4. Златин Кайряков: За 

5. Ивайло Илиев: Въздържал се 

6. Петър Петров: Въздържал се 

7. Сунай Исуф: За 

 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 5 

Против: 0 

Въздържал се: 2 

Становище на комисията: приема решението по докладната записка. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

Докладна записка с вх.№ 61-02-060 / 14.02.2025 от проф. Хр. Христов – кмет, относно: 

т.8 Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Общински медиен център“ 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на директора на ОП 

ОМЦ да акцентира по нея и да направи предложение да бъде включен нов чл. 10 в глава 

IV. Попита членовете на комисията за въпроси по нея. 

 Г-н Димитър Александров: Ще е свързано ли с допълнително финансиране от 

страна на общината? 

 Г-н Павел Караиванов: Те ще получават пари за това. 

 Г-н Даниел Малев: Ще бъдат изградени кореспондентски офиси и принципа ще е 

същия, по който работи BTV и БНТ. Това е изпитан метод: не откриваме топлата вода 

просто ползваме. 

 Г-н Георги Георгиев: До сега какво ви ограничаваше в тази дейност? Това е 

нормална практика за една медия да събира повече информация и да я предоставя. 

 Г-н Даниел Малев: Така е, но като общинско предприятие и след направена 

юридическа консултация с адв. Генчо Гатев се оказа, че трябва да мине през решение на 

ОбС, като на нас да ни бъде позволено да оперираме извън територията на община 

Шумен. 

 Г-н Сунай Садък: Има резон и е правилно. Ако нямате въпроси? Няма. Г-жо 

Аспарухова формулирайте го. 

 Г-жа Ася Аспарухова: Г-н Малев, потвърждавате ли това, което се взе като 

решение на комисия култура за чл. 10 в глава IV и останалите се преномерират? 

 Г-н Даниел Малев: Да. 

 Г-жа Ася Аспарухова: Вносителя да заяви дали е съгласен? Общинска 

администрация. 

 Г-жа Десислава Петрова: Да. Съгласувана е на г-н Малев промяната с общинска 

администрация. 

Поименно гласуване: 



1. Георги Георгиев: За 

2. Данаил Данчев: Въздържал се 

3. Димитър Александров: За 

4. Златин Кайряков: За 

5. Ивайло Илиев: За 

6. Петър Петров: За 

7. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 6 

Против: 0 

Въздържал се: 1 

Становище на комисията: Предложение: В Глава IV, нов чл. 10 - Директорът на 

предприятието може да сключва договори за информационно обслужване с други 

общини, както и да изготвя репортажи и публикации чрез кореспондентска мрежа 

от територия извън Община Шумен. Останалите членове се преномерират. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА 

Докладна записка с вх.№ 61-02-057 / 14.02.2025 от проф. Хр. Христов – кмет, относно: 

т.9 Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Туризъм, публични прояви и атракции“ 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и попита членовете на комисията 

за въпроси по нея. Няма 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: За 

2. Данаил Данчев: Въздържал се 

3. Димитър Александров: За 

4. Златин Кайряков: За 

5. Ивайло Илиев: Въздържал се 

6. Петър Петров: Въздържал се 

7. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 4 

Против: 0 

Въздържал се: 3 

Становище на комисията: приема решението по докладната записка. 

 

ПО ТОЧКА ПЕТА 

Докладна записка с вх.№ 61-02-055 / 14.02.2025 от проф. Хр. Христов – кмет, относно: 

т.10 Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Паркове и обредна дейност“ 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на директора на 

предприятието, който акцентира по нея. Попита членовете на комисията за въпроси по 

нея. Няма такива. 



Г-н Сунай Садък: За протокола г-н Кайряков не гласува по точката, поради 

обявяване на конфликт на интереси. 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: За 

2. Данаил Данчев: За 

3. Димитър Александров: За 

4. Ивайло Илиев: За 

5. Петър Петров: Въздържал се 

6. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 5 

Против: 0 

Въздържал се: 1 

Становище на комисията: приема решението по докладната записка. 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТА 

Докладна записка с вх.№ 61-02-061 / 14.02.2025 от проф. Хр. Христов – кмет, относно: 

т.11 Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Стопанска и охранителна дейност“ 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и попита членовете на комисията 

за въпроси по нея. 

Г-н Захари Захариев: Единствената промяна е в приложението където е записано 

„складове кеч“ да отпадне „кеч“, тъй като горе изчистваме всички складове и тепърва ще 

се решават къде ще бъдат. И още една техническа грешка в заключителните разпоредби 

пише ОП ОЖИ. Трябва да е ОП СОД. 

Г-н Сунай Садък: Добре. Колеги въпроси? Няма. 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: За 

2. Данаил Данчев: За 

3. Димитър Александров: За 

4. Златин Кайряков: За 

5. Ивайло Илиев: За 

6. Петър Петров: Въздържал се 

7. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 6 

Против: 0 

Въздържал се: 1 

Становище на комисията: да се премахне "КЕЧ" и в заключителните разпоредби 

да се коригира ОП ОЖИ с ОП СОД. 

 

 



ПО ТОЧКА СЕДЕМ 

Докладна записка с вх.№ 61-02-056 / 14.02.2025 от проф. Хр. Христов – кмет, относно: 

т.12 Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Строителство и благоустройство“ 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на директора на 

предприятието да акцентира по нея. Попита членовете на комисията за въпроси по нея. 

Няма. 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: За 

2. Данаил Данчев: За 

3. Димитър Александров: За 

4. Златин Кайряков: За 

5. Ивайло Илиев: За 

6. Петър Петров: Въздържал се 

7. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 6 

Против: 0 

Въздържал се: 1 

Становище на комисията: приема решението по докладната записка. 

 

ПО ТОЧКА ОСЕМ 

Докладна записка с вх.№ 61-02-062 / 14.02.2025 от проф. Хр. Христов – кмет, относно: 

т.13 Изменение и допълнение  на правилника за устройството и дейността на Общинско 

предприятие „Общински жилища и имоти“ 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на директора на 

предприятието да акцентира по нея. Попита членовете на комисията за въпроси по нея. 

Г-н Сунай Садък: Свободни жилища имаме ли? 

Г-н Николай Колев: Имаме 22. 

Г-н Сунай Садък: Колеги въпроси? Няма. 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: За 

2. Данаил Данчев: За 

3. Димитър Александров: За 

4. Златин Кайряков: За 

5. Ивайло Илиев: За 

6. Петър Петров: За 

7. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 7 

Против: 0 



Въздържал се: 0 

Становище на комисията: приема решението по докладната записка. 

 

 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТ 

Докладна записка с вх.№ 61-02-066/14.02.2025 от проф. Хр. Христов – кмет, 

относно:т.14 Приемане на отчет за изпълнение на програмата за развитие на туризма в 

община Шумен за 2024 г. и годишна програма за развитие на туризма  в Община 

Шумен за 2025 г. 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на г-жа Даниела 

Русева да направи допълнения по отчета – при планиран туристически данък за миналата 

година – 40 000 лв. изпълнението е 44 931 с около 5 000 лв. повече в сравнение с плана. 

Към 30.09. събрания туристически данък е 28 954 лв., т. е. средно за това деветмесечие 

средно е 3 217 лв. През последните три месеца – 10,11 и 12 средния туристически данък 

е 5 325 лв. имаме увеличение с 2108 лв. на месец. Като само през м. декември по данни 

от статистиката има ръст на приходите от нощувки с 12,7%, а на нощуващите с 4,7% 

повече. Това е с 399 човека повече спрямо декември 2023 г. Много големи усилия бяха 

вложени и за дигиталното присъствие на общината – последователите на страницата вече 

са 8 200. Стремим се към много по-голямо дигитално присъствие и то дава своите 

резултати. 

Г-н Сунай Садък: Благодаря ви. Колеги въпроси? 

Г-н Петър Петров: Ако може само една вметка да не се бъркат приходите от 

нощувки с повишения туристически поток, защото приходите от нощувки може да бъдат 

повишени от други неща: примерно командировки и това не означава, че има развитие 

на туризма. И също така искам да попитам има ли някакво развитие около ситуацията с 

летния театър, тъй като това е… 

Г-жа Даниела Русева: Възложили сме търсене на гаранционна отговорност, тъй 

като г-н Ваньов възложи на г-н Ангелов да оцени щетите и вече имаме доклад и вероятно 

ще има нова дата на кмета за комисии. Вече е имало една комисия и сега ще бъде втора 

и ще предявим претенции за гаранционна отговорност по същия начин, както го 

направихме за Трайко Симеонов и там беше успешно проведена процедурата малко 

преди да изтече пет годишния срок отидоха и си поправиха всички врати в  училището. 

По-същия начин възнамеряваме да процедираме и след проверката. 

Г-н Ивайло Илиев: Има ли някаква възможност тези нощувки да бъдат обхванати 

от частните домове? Ще се увеличат приходите и ще има една равнопоставеност на 

всички участници, тъй като тези апартаменти не заплащат данъци и са извън регулация 

на всичко и всеки един свободен апартамент се отдава за нощувки. 

Г-жа Даниела Русева: Ще разговаряме с г-н Цанков, тъй като при него са тези 

регистрации и ще му обърнем внимание, така, че… 

Г-н Петър Петров: Само ако може да допълня като реплика, че този тип нощувки 

всъщност са обхванати от законодателя и те подлежат на плащане на туристически данък 

проблема там всъщност е, че хората извършват това не регламентирано. Вече дори има 

промяна в страницата на букинг където ти, за да го направиш това регламентирано ти 

трябва една бележка от общината, която да вземеш, че са се регистрирал и тогава букинг 

ти правят регистрация. 

 Г-н Ивайло Илиев: Да. Това е една първа стъпка, за да излязат на светло. 

 Г-н Петър Петров: Ние като община по-скоро трябва да наблегнем на контрола 

дали има такива нерегламентирани места, който предоставят нощувките. 



Г-жа Даниела Русева: Но този контрол се осъществява много трудно говорихме и 

с Велико Търново по този въпроси и с Каварна. Правят комисии за да проверяват, но 

трудно, но това което направихме в Шумен е хубаво: викахме всички и обяснявахме на 

тези, които не са си направили регистрация в ЕС ТИ да си направят и вече всички имат. 

Г-н Сунай Садък: Колеги, ако нямате други въпроси за преминем към гласуване. 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: За 

2. Димитър Александров: За 

3. Златин Кайряков: За 

4. Ивайло Илиев: За 

5. Петър Петров: За 

6. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 6 

Против: 0 

Въздържал се: 0 

Не гласувал: 1 

Становище на комисията: приема решението по докладната записка. 

 

ПО ТОЧКА ДЕСЕТ 

Докладна записка с вх.№ 61-02-063 / 14.02.2025 от Група общински съветници, 

относно: т.15 Свикване на ОС на Асоциацията по ВиК  - Шумен за закупуване  

на нивомер 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка, която е от колеги съветници, 

които не присъстват в залата в момента и попита членовете на комисията за въпроси по 

нея. Няма. Членовете на комисията преминаха към гласуване на докладната записка. 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: Въздържал се 

2. Димитър Александров: За 

3. Златин Кайряков: Въздържал се 

4. Ивайло Илиев: За 

5. Петър Петров: Въздържал се 

6. Сунай Исуф: Въздържал се 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 2 

Против: 0 

Въздържал се: 4 

Не гласувал: 1 

Становище на комисията: не се приема решението по докладната записка. 

 

 

 



 

ПО ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТ 

Докладна записка с вх.№ 61-02-053 / 14.02.2025 от проф. Хр. Христов – кмет, относно: 

т.16 Предоставяне на активи – публична общинска собственост (ПОС), 

съгласно чл.19 от Закона за водите 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка, която е стандартна процедура и 

попита членовете на комисията за въпроси по нея. 

Г-н Ивайло Илиев: По ул. „Университетска“ са извършени някакви ВиК ремонти 

по мрежата. Може ли някой да каже какви са? Позиция №143 във файла на стойност 

12 810. 

Г-жа Даниела Русева: Към г-н Ваньов е въпроса да го извикам. 

Г-н Ивайло Илиев: Гласувахме на сесия да започне подмяна на ВиК мрежата, за 

да започне асфалтиране. 

Г-н Павел Караиванов: В табличката са описани.  

/Г-жа Русева говори с г-н Ваньов по телефона, ако има възможност да дойде на 

комисия./ 

Г-н Ивайло Илиев: Добре. Нямам други въпроси. 

Г-н Сунай Садък: Преминаваме към гласуване. 

Г-жа Ася Аспарухова: Г-н Данчев за протокола е „за“. 

 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: За 

2. Димитър Александров: За 

3. Златин Кайряков: За 

4. Ивайло Илиев: За 

5. Петър Петров: За 

6. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 6+1- Данчев 

Против: 0 

Въздържал се: 0 

Становище на комисията: приема решението по докладната записка. 

 

ПО ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТ 

Докладна записка с вх.№ 61-02-052 / 14.02.2025 от проф. Хр. Христов – кмет, относно: 

т.17 Продажба на 3 броя общински жилища на основание чл. 47, ал. 1, т. 3 от ЗОС на 

наематели - настанени в тях по административен ред 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка, която е по стандартна процедура 

и попита членовете на комисията за въпроси по нея. Няма въпроси. 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: За 

2. Димитър Александров: За 

3. Златин Кайряков: За 

4. Ивайло Илиев: За 



5. Петър Петров: За 

6. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 6 

Против: 0 

Въздържал се: 0 

Становище на комисията: приема решението по докладната записка. 

 

ПО ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТ 

Докладна записка с вх.№ 61-02-067 / 14.02.2025 от проф. Хр. Христов – кмет, 

относно: т.18 Продажба чрез търг на ПОЗЕМЛЕН ИМОТ с идентификатор 83510.561.4 

по кадастралната карта на гр. Шумен, на основание чл. 35, ал. 1 от ЗОС. 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и попита членовете на комисията 

за въпроси по нея. 

Г-н Петър Петров: Обръщам внимание на колегите на цената, на която се продава 

имота първоначалната цена, знам, че според оценката, ставката и т. н., но според мен 

имот, който е метри от републиканския път 1-7 не може да се продава за 2200 лв. Много 

се извинявам дори и да е първоначална цена тук за мен трябва да е поне десет пъти 

повече. Така, че правя официално предложение първоначалната тръжна цена да бъде 

23 330 лв.  

Г-н Златин Кайряков: Г-н Петров може по-скоро да поискате нова оценка, но така 

една сума…. 

Г-н Петър Петров: Имам право.  

Г-н Златин Кайряков: Да, но по-скоро нова оценка да поискате, ако не сте 

съгласен. 

Г-н Петър Петров: За мен това е нормална първоначална цена за този имот. 

Г-н Сунай Садък: Други колеги? Колеги аз предлагам да гласуваме първо 

докладната във вида, в който е постъпила и ако нямаме решение тогава ще предложим и 

това, което г-н Петров предлага. Гласуваме във вида, в който е внесена. 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: За 

2. Данаил Данчев: За 

3. Димитър Александров: За 

4. Златин Кайряков: За 

5. Ивайло Илиев: За 

6. Петър Петров: Против 

7. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 6 

Против: 1 

Въздържал се: 0 

Становище на комисията: приема решението по докладната записка. 

 



 Г-н Данаил Данчев: Само да кажа общински съветник може да предложи каквато 

и да е цена и не е необходимо да се прави оценка. За реплика на г-н Кайряков. 

 Г-жа Даниела Русева: Стига да е в посока увеличение, а не намаление. 

 Г-н Данаил Данчев: Да. Стига да е в посока увеличение. 

 Г-н Сунай Садък: И на сесия също може да я предложи.  

 Г-н Петър Петров: Аз пак ще го направя. 

 Г-н Георги Георгиев: В тази връзка едно нещо струва толкова, за колкото можем 

да го продадем. 

Г-н Сунай Садък: Имаме право да предлагаме стига само да се приеме. 

Преминаваме към гласуване. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТ 

Докладна записка с вх.№ 61-02-049 / 11.02.2025 от Общински съветници – Павел 

Караиванов и Николай Калев, относно: т.19 Предоставяне на безвъзмездно право на 

ползване на първия етаж от сграда – публична общинска собственост на Народно 

читалище „Победа 2024“ – с. Белокопитово 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на вносителя – г-н 

Павел Караиванов да направи разяснение по нея, както и на присъстващите: г-н Васил 

Дамянов -  кмета на село Белокопитово и г-н Веселин Тодоров - председателя на 

читалището. Попита членовете на комисията за въпроси по нея. 

Г-н Васил Дамянов: Положението е направо отчайващо, заради един и досега 

действащ председател на настоящото читалище на семейни начала се ползват сградата и 

нямат други хора достъп до нея. 

Г-н Сунай Садък: Подкрепяте ли докладната записка? 

Г-н Васил Дамянов: Да. 

Г-н Сунай Садък: А председателя? 

Г-н Весели Тодоров: Понеже на предишната комисия имахме спор с юриста искам 

да ви уведомя, че ако вземете решение да подкрепите нашата докладна то няма да 

противоречи и на други такива случай в страната, защото беше изтъкнато, че сме една 

ли не уникален случай. В страната има читалищна сграда с три читалища в село 

Жабокръд. В село Ковачите сградата е с две читалища по памет стига само да има 

разбирателство между хората. Иначе за сега развиваме дейност извън читалището, 

посещавайки с групите, които имаме, дейности на други читалища. 

Г-н Сунай Садък: Добре. Благодаря ви. Колеги въпроси? 

Г-н Ивайло Илиев: По-скоро изказване няма ли някакъв начин да постигнете 

някакво споразумение с другото читалище и на някакъв ротационен принцип да се ползва 

сградата? Тъй като сградата е предоставена отдавна на другото читалище и ще бъде 

предоставена и на вас и ще се получи някакъв конфликт, а се ползва залата и проблема 

ще остане? Бихте ли направили нещо за постигане на консенсус и да направите график 

за ползване на сградата? 

Г-н Васил Дамянов: Имахме среща с г-н Христов и председателя на другото 

читалище и не стигнахме до никъде. Той за в момента обещава и иска ние да минем към 

неговото читалище и той да си изпълнява дейностите като председател на читалището. 

Нямаме нищо напротив и двата се отказват и нека хората да си изберат един председател 

по тяхно усмотрение. Плюс това сградата е с два отделни входа, самостоятелни и няма 

проблем единия етаж да остане на едното читалище, а другия на другото. 

Г-н Ивайло Илиев: Това е един проблем, който вие трябва да си го решите. По 

законен път единствения вариант е той да се откаже от част от сградата. 

.  Г-н Васил Дамянов: Той иска цялата сграда. 



Г-н Ивайло Илиев: Заради това казвам, че трябва да има някакъв диалог и да се 

постигне някакво консенсусно решение. 

Г-н Петър Петров: Каква е пречката да се изготви график за ползване на сградата? 

Г-н Веселин Тодоров: Не съгласието на другата страна. /Отново обяснява 

проблема отначало./  

Г-н Петър Петров: Така като дадем етажа на едно читалище няма ли да ощетим 

другото с график не може ли? Те в момента владеят този етаж и ние ще ги изгоним от 

владение и ще владеят половината. Което според мен малко противоречи на нашата идея 

да подпомагаме читалищната дейност? 

Г-н Данаил Данчев: Проблема е ясен и е ясен от доста време. Наясно сме, 

познаваме колегите, занимавали са ни и граждани. Знам, че се прави опит за сближаване 

на двете читалища, за изглаждане на въпроса до момента нищо не се е случило. Това е 

един подход до момента хубав, лош предлагам да го направим да видим ще заработили 

по този начин и моето предложение е да го променим.  

Г-н Ивайло Илиев: Това няма да реши проблема, а ще доведе до още едно съдебно 

дело затова помолих да се намери вариант двете страни да се разбират, тъй като 

конфликта ще се задълбочи, а не ще се реши да се намери диалог, за да постигнете нещо. 

Г-н Веселин Тодоров: Ако вие убедите другото читалище да си променят Устава 

за гласуването след 1 година на новите членове хората ще се слеят в едно читалище и ще 

си изберат един председател. 

Г-н Сунай Садък: Г-н Илиев тук е само едната страна и ние само върху тях сме се 

съсредоточили. Колеги, ако имате някакви конкретни предложения? 

Г-н Златин Кайряков: Другото читалище извършва ли някаква дейност? И каква 

дейност извършва вашето читалище? 

Г-н Васил Дамянов: Никаква дейност не извършва другото читалище.   

Г-н Веселин Тодоров: Формално в отчета сигурно ще имат. 

Г-н Данаил Данчев: Наистина гледаме само от едната страна, аз предлагам да 

гласуваме и като не става… 

Г-н Георги Георгиев: Трябва да констатираме, че населеното място не е толкова 

голямо и е хубаво да бъдат обединени и видно към момента е трудно да се стигне до 

някакъв консенсус и заради това е аз искам да подкрепя предложението на г-н Данчев да 

подкрепим докладната в този и вид и да дадем възможност и на двете читалища да 

изпълняват своята дейност, а и културните им календари съвпадат предполагам и когато 

съчетаят празници където хората са склонни да се обединяват и са щастливи може да 

стигнат до обединение. Затова мисля да подкрепя докладната записка. 

Г-н Сунай Садък: Колеги аз също ще подкрепя докладната записка с една 

забележка: зам.-кмета по образование го няма тук, но на комисията по култура са приели 

докладната само за информация и малко не е добре сякаш, но то си е за тяхна сметка и 

предлагам да преминем към гласуване. 

Г-н Петър Петров: Аз искам да попитам само какво е становището на другото 

читалище? 

Г-н Сунай Садък: Те нямат желание от подобна докладна. 

Г-н Петър Петров: А дали след това ще могат да си изпълняват дейността? 

Г-н Васил Дамянов: Нямат пречка, сградата е с отделен вход за двата етажа. 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: За 

2. Данаил Данчев: За 

3. Димитър Александров: Въздържал се 



4. Златин Кайряков: За 

5. Ивайло Илиев: Против 

6. Петър Петров: За 

7. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 5 

Против: 1 

Въздържал се: 1 

Становище на комисията: приема решението по докладната записка. 

 

 

ПО ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТ 

Докладна записка с вх.№ 61-02-54 / 14.02.2025 от проф. Хр. Христов – кмет, относно: т. 

20 Провеждане на процедура за отдаване под наем на част от имот – публична 

общинска собственост на основание чл.14, ал.7 от ЗОС 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и даде думата на г-жа Соня 

Каменовска да направи разяснени по нея. Попита членовете на комисията за въпроси по 

нея. Няма въпроси. 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: За 

2. Данаил Данчев: За 

3. Димитър Александров: За 

4. Златин Кайряков: За 

5. Ивайло Илиев: За 

6. Петър Петров: За 

7. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 7 

Против: 0 

Въздържал се: 0 

Становище на комисията: приема решението по докладната записка. 

 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТ 

Докладна записка с вх.№ 61-02-064 / 14.02.2025 от Общински съветници, относно: т.23 

Промяна на общинска транспортна схема за обслужване на населението с автобусен 

транспорт /автобус №7/ 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и попита членовете на комисията 

за въпроси по нея. 

Г-н Данаил Данчев: Има ли становище на администрацията? 

Г-н Петър Петров: Има становище на транспортната комисия, които приеха. 

Г-н Данаил Данчев: Аз искам въпреки, че съм част от вносителите искам за 

изменя, да предложа промяна. 

Г-н Сунай Садък: Другите вносители ги няма. 



Г-н Данаил Данчев: Предлагам предложение като общински съветник считам, 

когато подписвахме докладната записка, че промяната на маршрута в едната посока би 

задоволило жителите на тези, който ползват или ще ползват бъдещите линии, а обратния 

маршрут да си остане по стария път, но пак недоволството е същото така, че предлагам 

и  маршрута за връщане на линия №7 да бъде през Васил Друмев и по булевард Симеон 

Велики, а да не продължава след кръговото движение на Пети полк по Марица, като 

мотива доколкото разбрах е, че веднага има спирка след Марица по кръговото. Така 

спирка не е необходима, защото веднага има спирка на 77 м. от нея горе срещу входа на 

„Арена Шумен“ и смятам, че тази спирка може да отпадне, ако целесъобразно се прецени 

може да се направи спирка на Васил Друмев след кръговото, както е по аналогия 

спирката по Марица, след кръговото. Там е забранено паркирането и има две ленти за 

движение в посока юг на града и смятам, че там може да се обособи спирка, ако трябва 

да има спирка въобще. Така, че официалното ми предложение е автобуса №7 в посока от 

кв. „Боян Българанов“ към Дивдядово да следва маршрута, който е в другата посока. 

Г-н Сунай Садък: Благодаря. Колеги други предложения? 

Г-н Петър Петров: И аз искам да подкрепя г-н Данчев, защото няма логика на 

отиване да минава по един маршрут, а на връщане по друг и хората ще бъдат подведени 

по този начин. Да наистина има спирка точно на кръстовището с Васил Друмев тя може 

и да си остане там тази спирка, защото автобуса когато завие надясно той може да спре 

веднага на кръстовището и това ще покрие нуждите на тази спирка, която става дума за 

нея. 

Г-н Сунай Садък: Аз само да попитам на транспортна комисия обсъди ли се този 

вариант изобщо? 

Г-н Петър Петров: Те не са искали да бъде обсъден този вариант, заради тази 

спирка, която там дефакто и не спират кой знае колко хора изобщо, но те сметнаха че тя 

е много важна и няма нужда на дискусия за този вариант. Така, че аз също подкрепям 

предложението на г-н Данчев. 

Г-н Сунай Садък: Добре. Колеги предлагам да преминем към гласуване и ще 

предложа първо докладната в цялост и след това предложението на г-н Данчев. 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: Въздържал се 

2. Данаил Данчев: За 

3. Димитър Александров: За 

4. Златин Кайряков: Въздържал се 

5. Ивайло Илиев: За 

6. Петър Петров: За 

7. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 5 

Против: 0 

Въздържал се: 2 

 

Становище на комисията: Приема докладната записка. 

Предложение на г-н Данчев: Промяна маршрута на автобус 7 от направление от кв. 

„Боян Българанов“ към кв. „Дивдядово“, като от спирка на зала „Арена Шумен“ 

автобуса продължава по ул. „Васил Друмев“, по бул. „Симеон Велики“ и си 

продължава по утвърдения маршрут на сегашната транспортна схема. 

 



ПО ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТ 

Докладна записка с вх.№ 61-02-051 / 13.02.2025 от проф. Хр. Христов – кмет, относно: 

т.25 Отчет за изпълнението на решенията на Общински съвет  

за календарната 2024 година 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка, която е само за информация и 

попита членовете на комисията за въпроси по нея. Няма въпроси. 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: За 

2. Данаил Данчев: За 

3. Димитър Александров: За 

4. Златин Кайряков: За 

5. Ивайло Илиев: За 

6. Петър Петров: За 

7. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 7 

Против: 0 

Въздържал се: 0 

Становище на комисията: приема за информация. 

 

 

ПО ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТ 

Докладна записка с вх.№ 61-02-044 / 04.02.2025 от , относно: ТЕКУЩ МАТЕРИАЛ - 

Ползване на помещения от сградния фонд на община Шумен 

 

Г-н Сунай Садък представи докладната записка и попита общинска 

администрация, както и членовете на комисията за въпроси по нея. Няма въпроси. 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: За 

2. Данаил Данчев: За 

3. Димитър Александров: За 

4. Златин Кайряков: За 

5. Ивайло Илиев: За 

6. Петър Петров: За 

7. Сунай Исуф: За 

 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 7 

Против: 0 

Въздържал се: 0 

Становище на комисията: приема. 

 



 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТНАДЕСЕТ 

Текущ с вх.№ 61-02-043 / 04.02.2025 от , относно: ТЕКУЩ МАТЕРИАЛ - Предоставяне 

на право на безвъзмездно ползване на недвижим имот ПОС с идентификатор 

03633.501.40 по КК на с. Белокопитово, община Шумен, с площ 947 кв.м, заедно с 

построената в него читалищна сграда, на два етажа, със застроена площ от  379 кв.м 

Г-н Сунай Садък представи текущия материал и поясни на членовете на 

комисията, че докладната записка е оттеглена от вносителите. 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ 

Текущ с вх.№ 93-00-3291 / 17.02.2025 от , относно: ТЕКУЩ МАТЕРИАЛ - 

Обезпечаване на средства за излъчване на живо заседанията на ПК. 

 

 

Г-н Сунай Садък представи текущия материал и попита членовете на комисията 

за въпроси по него. 

Г-н Петър Петров: Когато отделяме средства за излъчването бих искал така и да 

добавим нещо за закупуване на конферентна система за микрофони, тъй като в момента 

с тези два микрофона качеството на звука е много лошо и не могат да се чуват всички 

хора. Отделно в някакъв момент се получава говорилня всеки като няма собствен 

микрофон както е в сесиина зала затова предлагам да бъдат добавени средства като 

забележка ли да го напишем към тази докладна не знам, защото към момента нямаме. 

 Г-жа Десислава Петрова: Това е с бюджета г-н Петров. 

 Г-н Петър Петров: Добре, но исках така да го обсъдим това нещо, заради лошото 

качество на звука на заседанието на комисиите. 

 Г-н Сунай Садък: Г-н Кайряков. 

 Г-н Златин Кайряков: Деси, аз имам такъв въпрос защо гласуваме така сега тези 

средства след като бюджетите на предприятията ще ги гледаме март месец. 

Г-жа Десислава Петрова: Тези средства в момента са като предварително 

информиране на ОбС, че излъчването на комисиите има ресурсно обезпечаване от гледна 

точка на човешки ресурс от страна на служителите на телевизия „Шумен“ и нали 

необходимост от активите. Те вече са закупени дълготрайно. 

Г-н Златин Кайряков: Т. е. един вид предварително съгласие преди бюджета. 

Г-жа Десислава Петрова: Т. е. сумата ще бъде част от бюджета. То е наше 

общинско предприятие. 

Г-жа Ася Аспарухова: Тя е насочена от кмета на общината за резолюция от ОбС 

за предварително становище по-скоро да бъдат заложени в бюджета. 

 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: За 

2. Данаил Данчев: За 

3. Димитър Александров: За 

4. Златин Кайряков: За 

5. Ивайло Илиев: За 

6. Петър Петров: За 

7. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 7 



Против: 0 

Въздържал се: 0 

Становище на комисията: приема предложението и препраща към 

администрацията. 

 

ПО ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ЕДНО 

Текущ с вх.№ 26-00-563 / 18.02.2025 от , относно: ТЕКУЩ МАТЕРИАЛ  - СВИКВАНЕ 

НА ОС на съдружниците на "ВиК" 

 

Г-н Сунай Садък представи текущия материал и даде думата на г-жа Ася 

Аспарухова да направи разяснения по него. Попита членовете на комисията за въпроси 

по него. 

Г-н Георги Георгиев: Аз предлагам, тъй като няма представител на ВиК да 

отговори на въпросите ни, защото има много неясноти, затова предлагам по всички точки 

анблок нашия представител да гласува с „против“. 

Г-н Ивайло Илиев: Наистина 2 763 799 лв. по окончателно приключили дела към 

момента, по който ВиК е осъдена нито имаме информация до момента какви са тези дела 

на окръжен и апелативен съд. Според мен това е подписване на празен чек и по-скоро 

представителя да гласува „против“. 

Г-н Сунай Садък: Колеги аз предлагам, тъй като има предложение да го подложим 

на гласуване. С гласуването „за“ да потвърдим нашия представител да гласува с „против“ 

по всички точки от дневния ред анблок.  

Г-н Ивайло Илиев: Да гласуваме отделно по точките. Или по т. 4. 

Г-жа Ася Аспарухова: Там има посочени възнаграждения ние бихме ли могли да 

се ангажираме какво да бъде възнаграждението на одитора, което е посочено? 

Г-н Ивайло Илиев: То е определено по закон. 

Г-н Георги Георгиев: Не напротив. Не е определено по закон. Това е от часовете 

на труда и ако забелязваш по т. 3 пак има и тук е разликата по дейности. Нямаме яснота 

колко часа и дали са събрани поне три оферти да видим един час на този одитор каква 

ще му бъде цената. 

Г-н Ивайло Илиев: Това е ясно. Ще им спрем работата. 

Г-н Сунай Садък и г-н Георги Георгиев: Нищо няма да им спрем. 

Г-н Ивайло Илиев: Добре. 

Г-жа Ася Аспарухова: Само да допълня още повече, че за пореден път към 

поканата нямаме никаква допълнителна информация нито по т. 3 и т. 4 механизма, по 

който е изчислено, както каза г-н Георгиев, нито по т. 1 така, че аз не мисля на база на 

какво бихме могли да вземем информирано решение. Затова също подкрепям. 

Г-н Сунай Садък: Гласуваме нашия представител по всички точки да гласува 

„Против“. 

 

Поименно гласуване: 

1. Георги Георгиев: За 

2. Данаил Данчев: Против 

3. Димитър Александров: За 

4. Златин Кайряков: За 

5. Ивайло Илиев: За 

6. Петър Петров: За 

7. Сунай Исуф: За 

Резултат от гласуване на комисията: 

За: 6 



Против: 1 

Въздържал се: 0 

 

Становище на комисията: На основание Решение № 219 по протокол №11 от 

25.07.2024 г. на заседание на Общински съвет Шумен ПК „Икономическа политика, 

общинска собственост и контрол по сделките с общинско имущество“ 

оправомощава представителя на Община Шумен в Общото събрание на 

съдружниците на „ВиК – Шумен“ ООД на 25.02.2025 г., да гласува по предложените 

проекти за решение по всички точки от дневния ред с „ПРОТИВ“. 

  

Г-н Данаил Данчев: Обяснение на вот: Колеги, ако ВиК е осъдено да плати пари 

по определено дело и то няма откъде да ги вземе нали ви е ясно на юристите, или на 

икономистите каква е следващата стъпка запор, ликвидация и да. Така, че аз също съм 

възмутен от ВиК, от тяхното поведение и от тяхното действие и със сигурност трябва да 

им потърсим много отговорност и много други злини така да им се случат, но ако 

действително те са осъдени какво правим? 

  Г-жа Ася Аспарухова: Може би сте прав г-н Данчев, но пак казвам ние нямаме 

информация, нямаме документи, на които да разискваме и да водим дискусия и дебат по 

казуса. Посочен е един проект за дневен ред, проект за решение и до там. Всеки път 

изискваме информация допълнително мисля, че… 

 Г-н Данаил Данчев: Добре.  

 

  

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 11.40 часа. 

 

   

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: .............................               ПРОТОКОЛИСТ: .............................  

/Сунай Садък/     /Галина Илиева/  


